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R  E  P  U  B  L  I  K  A    H  R  V  A  T  S  K  A 

       OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 

                    GRAD VALPOVO 

                  GRADSKO VIJEĆE 

 

 

KLASA: 021-05/20-01/31 

UR.BROJ: 2185/01-1-20-1 

 

 

Valpovo, 13. veljače  2020. godine 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

 

31. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 13. veljače 2020. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.   

 

Nazočni vijećnici: Jozo Bogdanović, Zdravko Ćorić, Marijan Mandić, Vitomir 

Matoković, Stanislav Milošević, Zoran Pavošević, Spomenka Stanić, Dejan Pisačić, Jozo 

Piškorjanac,  Tihomir Tomić, Marko Tomoković, Miroslav Šmit  i  Željko Varžić. 

 

Ne nazočni vijećnici: Šimić Ljiljana, Ivana Bagarić, Dubravko Kučinac i Igor Uranjek 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika, Marko Vuksanić, pročelnik 

Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za 

financije i proračun, Zvonko Barišić, tajnik, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu 

samoupravu, Vesna Vujaklija, direktorica tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Siniša Peterlić, 

direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, Stjepan Koški, zapovjednik VZ Grada Valpova, 

Lidija Aničić, novinarka Glasa Slavonije, Ines Brezovac, novinarka HRV-a,  Monika Đogaš, 

novinarka Gradskog radia Belišće i Vladimir Vazdar, novinar Valpovštine Info. 

 

 

Zapisnik na sjednici vodi Kristina Vidošić, djelatnica Gradske uprave. 

 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 13 vijećnika. Prelazi se na utvrđivanje dnevnog reda, Predsjednik 

stavlja na glasovanje Prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su 

usvojili  sa  12 glasova  ZA  i  1  SUZDRŽAN  glas  ovaj 
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d n e v n i   r e d 

 

 

1.Aktualni sat; 

2.Prijedlog Poslovnika o izmjenama i dopunama Poslovnika o radu Gradskog   

   vijeća Grada Valpova;  

3.Prijedlozi: 

a)1.Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2020. godinu i projekcije  

    Proračuna za 2021. i 2022. godinu, 

b)Odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2020.  

    godinu, 

4.Prijedlog Pravilnika o korištenju usluga i poslovno-proizvodnih prostora  

   poduzetničkog inkubatora Grada Valpova; 

5.Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće 

   službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Valpova; 

6.Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o uključivanju Grada Valpova u subvencioniranje 

   kamatne stope na kredite iz projekta „Stambeni krediti u  funkciji poticanja gospodarstva“  

7.Prijedlog Analize stanja sustava zaštite i spašavanja na području Grada Valpova u 2019.  

   godini; 

8.Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Valpova za 2020.  

   godinu; 

9.Prijedlozi: 

a)Rješenja o razrješenju članova Odbora za financije i proračun,  

b)Rješenja o imenovanju članova Odbora za financije i proračun. 

10.Izvješće o izvršenju Programa rada Gradskog vijeća Grada Valpova za razdoblje  

     siječanj-prosinac 2019. godine; 

11.Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu.  

 

 

TOČKA 1.  AKTUALNI  SAT 

 

PITANJA  VIJEĆNIKA 

 

Jozo Piškorjanac 

- S obzirom da sam uputio gradonačelniku zahtjev za čišćenje kanala na području poljskih 

puteva u Harkanovcima i čišćenja i popravljanja puteva, zanima me  u kojoj smo fazi  što se 

tiče toga dogovora, s obzirom da, evo, mogu se zahvaliti Hrvatskim vodama, gospodinu 

Đurokoviću i Kovačeviću koji su stavili u program te radove.  Ove godine je u Harkanovcima 

u zimi i jeseni puno toga očišćeno i istarupano što je izuzetno i vidljivo. Također je dosta toga 

učinjeno od strane Hrvatskih voda  što se tiče sanacije   kanala, kanalske mreže i u Valpovu, a 

s obzirom da smo mi kao Gradsko vijeće donijeli  Pravilnik o održavanju poljskih puteva, zato 

postavljam to pitanje gradonačelniku.  

- Da li će gradonačelnik financijski pomoći  održavanje Smotre folklora u  Harkanovcima? 

Smotra se održava u 5. mjesecu,  šator je već rezerviran. Sredstva koja KUD dobije za svoj  

jednogodišnji rad nisu dostatna za takvu manifestaciju, pa  očekujem i ove godine od Grada  

da financijski pomogne održavanju ove manifestacije, a pogotovo s obzirom da je povećana 

pozicija turističke zajednice u proračunu. 

 

Marko Tomoković 

- prvo pitanje je vezano za sukob interesa, naime, Povjerenstvo za sukob interesa nedavno je 

odlučilo da ste bili u sukobu interesa, a na vijećničko   pitanje gospodina Uranjeka na sjednici 

vijeća u devetom mjesecu, Vi ste odgovorili da niste u sukobu interesa, pa molim pojašnjenje.  



3 

 

- drugo pitanje je vezano za Društveni dom u Ladimirevcima, naime, sadašnji Društveni dom 

izgrađen je, čini mi se, 1968. godine, krovište prokišnjava, tek nedavno je zatrpano, ali pitanje 

je dokle će izdržati. Gore je salonit, dakle azbest, i mislim da je to opasnost i po zdravlje i da 

bi to trebalo sanirati u što kraćem roku i eventualno gledati da se stavi novi krov. Nadalje, u 

sadašnjem društveno domu imamo pisoar koji curi, dakle u katastrofalnom je stanju i potreban 

je novi pisoar, pa me zanima možete li nam to osigurati. S obzirom na to da ste u proračun 

ugradili to da se ide sa izgradnjom Doma Fabijana Šovagovića, a još se nije krenulo, a govorite 

od 2018. godine da ćete ga izgraditi, mene zanima kada će biti ta realizacija. S obzirom na to 

da je županija isplatila u dva navrata 850.000,00 kn, dakle prošle godine u jednom navratu 

850.000,00 kn i ove godine, čini mi se početkom godine isto  850.000,00 kn. Dakle, za  

vatrogasno spremište i za izgradnju doma. Kada ćemo krenuti sa izgradnjom doma? 

Ladimirevci od Vas ne dobivaju ništa, apsolutno ništa. Više od 14.000,00 kn mjesečno u 

proračun  ide od NTL-a, za NTL se dobije dakle 10.000,00 kn, za 7. Noć 3.500,00 kn mjesečno 

i  PBZ  bankomat  oko 100 eura. Onda, novac od zakupa i prodaje zemljišta u  Ladimirevcima, 

koliko novca iz Ladimirevaca od nafte ide u proračun  i s obzirom na sve to, mene zanima kada 

vi mislite krenuti ulagati u Ladimirevce. Dakle, jedino što ste napravili, porezali ste  one  borove 

i ništa drugo, pa Vas molim da mi odgovorite na pitanje kada ćete Vi ispuniti svoju obvezu da 

uložite u izgradnju društvenog doma i kada ćete krenuti sa izgradnjom, dakle trebate sada Vi 

isplatiti u dva navrata po 900.000,00 kn. 

 

Miroslav Šmit 

- da li smo mi nešto u proračunu izdvojili za uništavanje komaraca? 

- da li će svlačionice NK Valpovke biti spremne za novu sezonu? 

- S obzirom da me kolega Tomoković reklamirao na društvenim mrežama da sam neprijatelj 

pasa i mačaka, ja se izvinjavam svim psima i mačkama na području Valpova i šire, jer zaista 

to nisam, volim pse i mačke i druge životinje, a što se ne odnosi na sve ljude, neke volim, a neke 

baš i ne. 

 

Zdravko Ćorić 

- Svjedoci smo ovih dana da se u medijima dosta pisalo o ulaganjima u Dom zdravlja Valpovo. 

To bi još i bilo prihvatljivo što se tiče nekakvih ulaganja i nitko neće biti protiv toga, međutim, 

mi u stvarnosti gotovo da nemamo nikakvog pomaka, dobili smo jedino jednog specijalistu, 

psihijatra ili psihologa, i taj ide u Belišće. Već sam objasnio zašto, u ovom slučaju Grad 

Valpovo je na marginama što se tiče zdravstva. Dom zdravlja u Osijeku ima daleko bolju  

ponudu, a imaju i bolnicu,  Dom zdravlja  u Miholjcu, Našicama, nešto veći grad od Valpova 

ima bolnicu, Beli Manastir, veličine Valpova, daleko bolju uslugu. Znači, radi se o 

specijalistima. Nećemo nabrajati da li smo okrečili neku sobu, da li smo kupili neki sitni 

aparatić, nego nas zanima, konkretno, kada će se  Dom dograditi, ponuda  proširiti i dovesti 

više specijalista. Prijedlog je da se informirate i pogledate kako je u gradovima u našem 

okruženju, a pitanje glasi, gospodine gradonačelniče, da li Vi imate u planu u vezi toga pitanja 

poduzeti nešto i da li ste razgovarali sa županom, da li ima nekih pomaka, dogovora? 

- drugo pitanje je vezano uz domaće životinje, kućne ljubimce. Naime, svjedoci smo da sam ja 

za ovom govornicom to spominjao više puta, prošle godine smo donijeli Zakon o komunalnom 

uređenju, a pored ostalog, unutra imamo Zakon o domaćim životinjama. Trenutno je stanje 

takvo da životinje bez nadzora, bez povodca i bez vlasnika šetaju, ulice su nam pune fekalija. 

Da li redari koji su zaduženi za taj problem, da li su i jednu kaznu naplatili ili opomenuli 

vlasnike? Da li ćete poduzeti nešto da se stvar dovede u red? 

 

Jozo Bogdanović 

- Naime, u povodu Noći muzeja bilo je dosta razgovora oko budućnosti toga objekta. Naravno, 

to je trenutak kada se ljudi vraćaju, ne samo u prošlost, nego i u sadašnjost, pa me zanima, 

budući smo već do sada doticali to pitanje, ja bih sada proširio taj isti upit, da li se u 

međuvremenu nešto dogodilo, neki pomak u kontaktima sa vlasnikom i u kojem pravcu ide 

rješenje. Očigledno je da je taj cijeli kompleks sada povezan  i sa našom afirmacijom, 
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turističkom i ostalom i bilo bi jako važno znati u kojem pravcu ide ta tendencija i da li se već 

nešto ostvarilo, nekakav pomak u odnosu na zadnju informaciju koju je gradonačelnik dao. 

- više puta su s ove govornice moji kolege spominjali problem križnog puta na groblju u 

Valpovu,… budući da je taj sadržaj, znači križni put, kao i kapelica nominirana i u našem 

prospektu kojim afirmiramo našu turističku mogućnost, bilo bi dobro da se konačno napravi 

neki pomak i da pristupimo tom objektu, ali tu se sada više ne radi o nekakvim intervencijama 

zidarskim, nego se radi, po meni,  više o  restauratorsko-zidarskim radovima. To neće biti 

jeftina investicija i biti će potrebno pripremiti jedan projekt o tome koliko to košta i kada ćemo 

to realizirati, ali inzistiramo na tome da se pokuša napraviti odmak od sadašnjeg stanja i taj 

objekt dovesti u stanje korištenja na način kako on to zaslužuje.  

 

Stanko Milošević 

- Prvo pitanje odnosi se na poljski put na Rudini Pilatovici, to je katastarska čestica broj 3143, 

put koji nije u funkciji  isključivo iz razloga što treba  premostiti  kanal 3097, k.č. isto Rudina 

Pilatovica, na ovaj put, Panjik, k.č.br. 4742. Znači taj put je totalno izvan funkcije,  jedan dio 

sa ove strane glavne dravske ceste je prohodan, međutim,  dalje nije upravo iz tog razloga što 

nema premoštenja preko  tog kanala, pa budući da je to  u ingerenciji  Grada Valpova, znači 

održavanje poljskih puteva, pokrenuli smo inicijativu, svi vlasnici koji se nalaze na tom 

poljskom putu, pa se apelira na Grad da se to u što kraćem roku  premosti taj kanal da bi se 

mogao koristiti taj poljski put. 

- drugo pitanje se odnosi  na POS-ove stanove, zanima me u kojoj su fazi ti POS-ovi stanovi u 

Valpovu budući da je išao jedan natječaj, koliko mi je poznato, pa je obnovljen onda drugi, 

vjerojatno nije još bilo interesa, pa me zanima kakav je interes za te stanove i da li će se oni 

početi graditi u Valpovu ili nema dovoljno interesa? 

 

Dejan Pisačić  

- Obzirom da radim u Srednjoj školi Valpovo, a kraj  školske godine se bliži, učenici mi se 

javljaju i govore informacije za koje ja, iskreno, priznajem, nisam znao, navodno je unazad 

nekoliko godina  Grad Valpovo financirao pripremu učenika  za državnu maturu, pa mene i 

učenike zanima hoće li toga biti  ili neće i ove godine? 

- Unazad dvije godine smo imali za maturante, tj. Grad Valpovo je imao, sufinanciranje  

majica, pa nas zanima da li se to planira i ove godine? 

 

 

ODGOVORI   GRADONAČELNIKA 

 

- Odgovor na pitanje vijećnika Piškorjanca, vezano za čišćenje kanala i poljskih puteva na 

području Valpova i prigradskih naselja,  prije nekih mjesec dana odradio sam sastanak sa 

direktorom poduzeća Karašica - Vućica koji u biti rade za Hrvatske vode i iz razgovora s njim, 

u biti, došli smo na zajednički zaključak, oni su sa Hrvatskim vodama sklopili  Ugovor o 

čišćenju kanala na području Grada Valpova i prigradskih naselja koje je u ingerenciji   

Hrvatskih voda. Dogovorili smo da će oni donijeti tu kartu kanala i da ćemo vidjeti, oni kanali 

koji nisu pod ingerencijom Hrvatskih voda da ćemo mi čišćenje istih preuzeti na sebe. Oni su 

dogovorili i dinamiku čišćenja, tako da ćemo gledati da se uklopimo u taj sistem kada budu 

čistili za Hrvatske vode, da se obuhvati i područje koje je u našoj ingerenciji, a  koje im je u 

blizini, tako da ne mora mehanizacija ići na drugi kraj našeg grada, odnosno prigradskih 

naselja. Jednako tako i za održavanje otresnica, to imamo u komunalnom programu, pročelnik 

Šimić je već dogovorio nekakvu dinamiku radova, tako da sve ide svojim tokom.  

- Odgovor na pitanje vijećnika Piškorjanca, što se tiče smotre folklora, kao što znate, izdašan 

iznos smo izdvojili za turističku djelatnost, odnosno za turističku zajednicu Grada Valpova za 

2020. godinu. Prošli tjedan smo odradili sastanak i objavili smo na našim stranicama 

Turističke zajednice  Program za 2020. godinu, znači manifestacija kojih je  pokrovitelj  Grad, 

odnosno turistička zajednica, a idući tjedan uputit ćemo dopise predsjednicima mjesnih odbora 

da se uklope u taj kalendar. Naravno da smo gledali da se naše manifestacije ne podudaraju 
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sa manifestacijama  ostalih jedinica lokalne samouprave, prvo smo kontaktirali njih i mislim 

da imamo samu jednu manifestaciju sa Gradom Belišće, negdje u rujnu, ali to su ti nekakvi 

termini koje nismo mogli izbjeći. Međutim, prošle godine se, na žalost dogodilo da smo imali u 

prigradskim naseljima, mislim da je bila fišijada u Nardu i jedan događaj u Ivanovcima se 

dogodio na isti dan. Da bi to izbjegli, ove godine, napraviti ćemo sastanke, odnosno uputiti 

dopise predsjednicima mjesnih odbora da se uklope u kalendar Turističke zajednice Grada 

Valpova i da i to, naravno, objavimo na našim stranicama. Turistička zajednica je  ove godine 

odvojila u svom financijskom planu određeni iznos novca manifestacijama u prigradskim 

naseljima i za pomoć manifestacijama koje organiziraju udruge. Svakako ćemo i sa pozicije 

turističke zajednice, ali isto i sa pozicije reprezentacije gradonačelnika, odnosno pričuve u 

nekom dijelu u kojemu budemo mogli pomoći  manifestacije u prigradskim naseljima.  

- Odgovor na pitanje vijećnika Marka Tomokovića, vezano za sukob interesa, da, Rješenje je 

došlo prije nekoliko dana  i doista, ako je to najveći grijeh u dvije i pola godine da sam u sukobu 

interesa zato što sam potpisao ugovor,  kao gradonačelnik,  sa  Zajednicom sportskih udruga 

za financiranje zajednica za 2018.g. i to nakon usvajanja Programa javnih potreba na ovom 

Gradskom vijeću, nakon  usvajanja proračuna, u to vrijeme sam obnašao funkciju člana 

Izvršnog odbora   Zajednice športskih udruga, međutim, nikada nisam konzumirao to pravo i 

doista, ako je to moj najveći grijeh i ako je grijeh moje zamjenice  što u dva mjeseca nije primila  

naknade na koje je imala pravo, mi ćemo, ako to Vas čini sretnim, Vas i one koji to objavljuju 

na društvenim mrežama, ja ću sa zadovoljstvom platiti te 2.000,00 kn, a jednako tako i moja 

zamjenica.  

- Odgovor na pitanje vijećnika Marka Tomokovića, vezano za  Društveni dom u Ladimirevcima, 

on je u katastrofalnom stanju, ali on je u takvom stanju posljednjih 15-20 godina. Pročelnik 

Šimić je,  mislim sa gospodinom Martinčevićem obišao  Dom, pogledali su šta treba odraditi, 

međutim, koliko budemo mogli, toliko ćemo sanirati da se daljnja šteta ne radi, ali pozicije u 

proračunu za obnovu toga Doma  trenutno nema. Budući ste imali još jedno pitanje, to ćete 

moći postaviti na idućoj sjednici, jer imate pravo na samo dva pitanja.  

- Odgovor na pitanje vijećnika Miroslava Šmita, vezano za špricanje komaraca, u komunalnom 

programu ima stavka za komarce, tako smo radili i prošle i pretprošle godine, naravno, 

planirano je i za ovu godinu, pročelnik Šimić će biti u kontaktu s ostalim jedinicama lokalne 

samouprave i vjerujem da će biti i neki sastanak na razini županije da se ne bi desilo kao prošle 

godine, ona katastrofa. 

- Odgovor na pitanje vijećnika Miroslava Šmita, vezano za prostorije NK Valpovke, one su pri 

završetku, seniorska ekipa i mlađe kategorije počele su s treninzima pa smo gledali u biti da 

svlačionice budu gotove i one su sada u funkciji. Sada se još završavaju uredi i prostor za 

tjelovježbu, za teretanu i ja mislim kroz nekih, najkasnije mjesec dana, znači do početka 

prvenstva će biti gotovo, i biti će  otvorenje na koje će biti pozvani mediji  i naša javnost. 

- Odgovor na pitanje vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za   Dom zdravlja Valpovo, Vi ponovo 

meni postavljate to pitanje iako znate da je osnivač županija, pa bih ja molio, ukoliko se 

vijećnici slože, imamo ovdje ravnatelja Doma zdravlja Valpovo, pa vam može reći nekoliko 

riječi o tome.  

- Odgovor na pitanje vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za poštivanje Odluke o komunalnom 

redu, pročelnik Šimić će Vam to dostaviti u pisanom obliku na iduću sjednicu Gradskog vijeća, 

a ja vjerujem da naši komunalni redari rade sukladno toj Odluci i sukladno njihovom opisu 

poslova.  

- Odgovor na pitanje vijećnika Joze Bogdanovića, vezano za pitanje dvorca, naime, u nekim 

odnosima Grada i vlasnika dvorca se nije ništa promijenilo od našeg zadnjeg sastanka na kojem 

je on tražio sve što je tražio, da se ne ponavljam. Kao što znate, Grad Valpovo je pripremio  i 

to je dobro platio, projektnu dokumentaciju za obnovu Dvorca Norman - Prandau i gledat ćemo 

da imamo čak i dokumentaciju za cijelu obnovu valpovačkog dvorca, a u nekoj budućnosti  da 

imamo poziciju u ITU aglomeraciji za obnovu dvorca i ako bude postojala mogućnost pa ćemo 

prijaviti na natječaj, ukoliko budemo imali suglasnost ili ukoliko se budemo igrom slučaja 

upisali  možda i kao suvlasnici, ali o tome neki drugi puta.  
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- Odgovor na pitanje vijećnika Joze Bogdanovića, vezano za križni put na groblju, komunalni 

odjel, znači Upravni odjel za komunalne djelatnosti, odredio je nekakvu dinamiku radova na 

valpovačkom groblju i ostalim grobljima u prigradskim naseljima sa direktorom Urbanizma, 

nešto smo napravili ove godine na groblju, tako da u tu dinamiku neću sada ulaziti, ali kažem, 

postoji nekakav plan i onaj koji postoji  u proračunu i ono što će se odraditi u ovoj godini i 

godinama koje su pred nama, tako da ne mogu reći da li je ovo planirano.  

- Odgovor na pitanje vijećnika Stanka Miloševića, vezano za poljski put na Rudini Pilatovici, 

ne znam o kojoj se katastarskoj čestici radi i o kojim putevima, ali sam zapisao pa ću reći 

pročelniku Šimiću neka to pogleda da vidi o čemu se radi. Pretpostavljam da je tamo takva 

situacija  od pamtivijeka.  

- Odgovor na pitanje vijećnika Stanka Miloševića, vezano za POS-ove stanove, za sada imamo 

dvadesetak prijava. Mi smo doista napravili sve  da bi informirali javnost na koji način mogu 

iskazati interes za POS-ove stanove. Potrebno nam je još toliko zainteresiranih da bi krenuli u 

daljnji postupak. Ukoliko znate da  ima zainteresiranih, pošaljite ih u upravni odjel za 

komunalne djelatnosti kod gospodina Cvenića i on će im objasniti kompletnu proceduru i mogu 

se kod njega prijaviti i  kada budemo ima više prijava, možemo krenuti dalje u proceduru 

vezanu za izgradnju POS stanova.  

- Odgovor na pitanje vijećnika Dejana Pisaćića, vezano za državnu maturu, koliko se sjećam, 

prošle i pretprošle godine Grad Valpovo nije plaćao, međutim, ukoliko postoji interes naših 

srednjoškolaca, naravno da ćemo gledati da pronađemo neku poziciju u proračunu i vidjeti s 

kime  možemo surađivati.  

- Odgovor na pitanje vijećnika Dejana Pisaćića, vezano za majice za maturante, svakako ćemo 

i ove godine financirati iste.  

 

Zdravko Ćorić  

- Naime, nisam  zadovoljan odgovorom vezano za Dom zdravlja Valpovo, sve što sam rekao, 

sve to stoji. Prva stvar, gradonačelnik, prvi čovjek u Gradu je dužan skrbiti za sveukupni 

napredak Grada,  da učini svaku moguću pretpostavku, da obavi razgovor i da podigne 

kvalitetu života u Gradu Valpovu. S obzirom da dosadašnja lokalna zajednica u Gradu Valpovu 

već desetljećima ignorira Dom zdravlja, da se stavi u funkciju kao i drugi gradovi. Imam točno 

saznanje kako su neki domovi zdravlja u našem okruženju došli u ovu situaciju u kojoj su danas. 

Treba doći u javnost da naši građani znaju da  Grad Valpovo, odnosno gradonačelnik nije 

zainteresiran da se zdravstvena skrb digne na nivo drugih gradova. Primjera radi, Grad Donji 

Miholjac je izgradio gotovo duplo veći Dom zdravlja u svom gradu i ima bolju ponudu, gotovo 

sve specijaliste imaju, a inicijativa nije došla od županije, nego od lokalne uprave, znači u 

suradnji gradonačelnika, ravnatelja Doma zdravlja, župana, a sigurno ima i mogućnost da iz 

fondova izvučemo sredstva, sigurno ima mogućnost da u Gradu Valpovu dogradimo dom i da 

dovedemo barem nekoliko specijalističkih ordinacija. S obzirom da znamo kakvo je stanje u 

zdravstvu, onda vam dodatno treba biti motiv da bi i građani Valpova bili u jednakoj, 

ravnopravnoj situaciji. 

 

Matko Šutalo 

- govorite da taj problem postoji više od trideset godina, a koliko se sjećam,  Vi ste  jako dugo 

bili bliski izvršnoj vlasti Grada Valpova i ne znam zašto onda niste pokrenuli tu inicijativu, 

nego sada odjednom ste se sjetili. Imamo ovdje ravnatelja Doma zdravlja, ja doista nisam kao 

gradonačelnik  dobio nekakvu pritužbu na rad Doma zdravlja Valpovo, ne znam da li je 

ravnatelj dobio, a ukoliko je, vjerojatno  je to pokušao ispraviti ili je već  ispravio.  

 

Marko Tomoković 

- Gospodine Šutalo, da je barem jedini Vaš krimen sukob interesa, naime Vi ste dobili i kaznu 

vezanu za nepravilnosti, nezakonitosti otkrivene proračunskim nadzorom, dobili ste kaznu od 

40.000,00 kn od Državnog inspektorata, a Grad Valpovo 50.000,00 kn, tako da ja mislim da 

sukob interesa nije vaš jedini krimen, a na žalost, bojim se da ima još puno toga. 
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Željko Varžić 

- O Domu zdravlja bi mogli razgovarati vrlo široko, ali ja ću se usmjeriti na  objašnjenje vezano 

za specijaliste. U Domu zdravlja Valpovo imamo dosta specijalista, od pulmologije, fizikalne, 

oftamologije, radiologije, internističke, medicine rada, ja govorim o Domu zdravlja Valpovo, 

a pod time mislim i na Bizovac i Petrijevce, kao i Belišće, mi smo jedna cjelina, mada smo 

izdvojeni po gradovima i općinama. Što se tiče druge specijalistike, u biti, prije nekih godinu 

dana, već je  bila pokrenuta priča o otorinolaringologiji i mi smo dobili dozvolu za otvaranje 

te  ambulante, međutim, imamo problem u javno zdravstvenoj mreži. HZZO ima svoju mrežu 

na području i Doma zdravlja Valpovo i županije  i mi u biti nemamo mogućnost ugovoriti tu 

djelatnost  jer je ona zauzeta. Oni kažu da imamo po županiji pravo ugovoriti 6 ordinacija, a 

svih 6 su ugovorene i vi danas ne možete ugovoriti bilo koju. Naravno da smo mi zainteresirani 

i za dermatologiju i za kirurgiju i za još neke specijaliste, ali na žalost, sve je to popunjeno i vi 

danas ne možete jednostavno to ugovoriti sa HZZO-om koji sve to plaća. Hoću Vam objasniti 

da i mi svi to želimo i imamo prostora, u drugoj smjeni bi mogli, iako je sav prostor popunjen, 

ali u drugoj smjeni bi mogli normalno raditi drugu vrstu specijalistike, međutim, ne možemo 

zbog ovoga što sam vam sada objasnio.  

 

Matko Šutalo 

- Propustio sam reći nešto vezano za vašu tvrdnju da ništa ne poduzimamo u vezi zdravstvene 

zaštite, naime, budući da imamo dobro suradnju sa SOS Dječjim selom  Ladimirevci, još prošle 

godine  iz razgovora sa ravnateljem smo došli do zajedničkog zaključka i sklopili  Ugovor o 

financiranju logopeda, naime, nedostajao im je logoped čije usluge ne koriste samo djeca iz  

SOS sela Ladimirevci, već i svi oni kojima je njegova pomoć potrebna. I prošle godine, a i ove 

smo sklopili Ugovor i ta će se suradnja nastaviti i u budućnosti i vi ste upoznati da imamo tu 

poziciju u proračunu, znači da ipak Grad razmišlja u tom smjeru.  

 

 

TOČKA 2.PRIJEDLOG POSLOVNIKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA POSLOVNIKA  

                 O RADU GRADSKOG   VIJEĆA GRADA VALPOVA 

 

Jozo Piškorjanac - Ukratko je obrazložio predmetni materijal 

 

Marko Tomoković  

- Vezano za čl.3. gdje stoji da javnost rada Gradskog vijeća može se osigurati i izravnim 

prijenosom putem računalne mreže (live stream) ukoliko za to postoje tehničke mogućnosti. 

Predlažem da čl. 3. glasi ovako: „Javnost rada Gradskog vijeća osigurava se izravnim 

prijenosom putem računalne mreže (live stream).“ 

 

Matko Šutalo 

- Ukoliko se Gradsko vijeće složi da se sjednice Gradskog vijeća prenose  na društvenim 

mrežama, odnosno putem televizije, imamo Slavonsku televiziju i može se s njima napraviti 

ugovor, ali izvolite reći  s koje pozicije u proračunu ćemo to platiti.  

 

Glasovanje za prijedlog vijećnika Marka Tomokovića:   Prijedlog nije prihvaćen.  

 

Glasovanje:  Prijedlog  je prihvaćen  sa  12   glasova  ZA  i  1  glasom  SUZDRŽANIM  
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TOČKA 3.PRIJEDLOZI: 

A)1. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2020. GODINU  

    I PROJEKCIJE  PRORAČUNA ZA 2021. I 2022. GODINU,  

B)ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA  

    VALPOVA ZA 2020. GODINU 

 

 

Oliver Vazdar - Ukratko je obrazložio predmetni materijal 

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun  je o navedenim prijedlozima glasao kako slijedi:  

a)1. izmjena i dopuna proračuna Grada Valpova za 2020. godinu    i projekcije   

    proračuna za 2021. i 2022. godinu 

   -Prijedlog prihvaćen  sa 3 glasova ZA  

b)odluke o izmjenama odluke o izvršavanju proračuna Grada  Valpova za 2020. 

    godinu 

   -Prijedlog prihvaćen  sa 3 glasova ZA  

 

Marko Tomoković 

- Vidimo da se stalno povisuju troškovi, dakle, sada se to popelo na  4.214.000,00 kn. Za 

4.214.000,00 kn, ne da se može napraviti rekonstrukcija, već se mogao izgraditi čitav dom iz 

temelja, tako da, mislim, ovo je stvarno sve skupa smiješno i vjerojatno će troškovi i dalje rasti 

i tko zna koliku će cifru doseći.  

 

Jozo Bogdanović 

- Naime, mještani Narda su zadovoljni sa činjenicom da su počeli radovi na rekonstrukciji toga 

Doma i naravno, ima uvijek razmišljanja da li je to trebalo ovako ili onako, a bitno je samo to 

da se taj objekt koji je u građevinskom smislu bio invalid, ne 30 godina, nego možda i prije 

toga, međutim, pretrpio je tijekom rata granatiranja i to direktnim pogodcima na dvije pozicije 

toga objekta i pravo je čudo da je ostao na hrpi do današnjeg dana. Međutim, ono što me 

zabrinjava i sve nas skupa, a to je  činjenica da postoji određena diskrepanca  između 

projektnih troškova, koji se nalaze u takvom dokumentu, a koji  je radio arhitekt, odnosno 

projektant i današnje tržišne situacije i sada suočeni s time, imat ćemo vjerojatno odstupanja 

kod drugih objekata sličnih ovome, zato predlažem da svakako obratimo pozornost kod prijave 

samoga projekta, kod samog apliciranja, da se uklone te eventualne razlike kako bismo smanjili 

tu masu  novca koji će ići na teret Grada, budući da postoje neki drugi izvori financiranja tih 

objekata. Ne može se jednostavno nikoga okriviti, ali je činjenica da postoji vremenska razlika 

između projektiranja i trenutka kada se to realizira i onda nastaju ove brojke koje su sada, 

naravno, vrlo visoke, ali današnja cijena toga zahvata  je takva, dom nije rađen iz temelja, ali 

ima dijelova koji će biti rađeni iz temelja, međutim, da bi se osposobio objekt tih dimenzija i te 

namjene, mora se utrošiti količina novca koja je predviđena tim projektom. Ja se iskreno nadam 

da će izvođači poštivati Ugovor i da će taj objekt biti završen  u planiranom, odnosno 

ugovorenom roku.  

 

Matko Šutalo 

- Meni je žao što ste Vi kao gradski vijećnik toliko ne informirani što se tiče projekata na 

području Grada Valpova i prigradskih naselja. Naime, ovdje smo na  Gradskom vijeću već 

nekoliko puta spominjali i dobili ste u materijalima  za Proračun  za 2020. godinu. Naime, 

prihvatljivi troškovi izgradnje i rekonstrukcije Društvenog doma u Nardu su 100% financirani, 

znači mi moramo osigurati sredstva koja će nam biti vraćena. Na žalost na cijene roba i usluga 

ne možemo  utjecati i na svakom projektu postoji korekcija iz razloga što cijene roba i usluga 

rastu iz dana u dan i to nije tako samo u Valpovu nego i u drugim mjestima. Mi smo prihvatili 

najpovoljniju ponudu.  
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Željko Varžić 

- Što se tiče ovih izmjena i dopuna Proračuna, razgovarali smo  i pri samom donošenju 

Proračuna i ona dva amandmana, ja mogu reći da je jedan pripremljen, drugi je u završnoj 

fazi, htjeli bi ga kvalitetno odraditi zato što se radi o mladim obiteljima i ima tu dosta 

specifikacija i moramo biti točni i direktni da bi pogodili ono što tražimo, tako da samo hoću 

ovdje izvijestiti da ćemo u idućim  tjednima taj materijal dostaviti pročelniku Vuksaniću pa 

predlažem da to bude uglavljeno u iduće izmjene i dopune Proračuna uz jedan sastanak prije 

same sjednice.  

 

Matko Šutalo 

- Samo želim izvijestiti Vijeće da i pročelnik  isto radi na tim materijalima od onog dogovora 

na sjednici, odnosno nakon sjednice  i samog donošenja proračuna, tako da ćemo nekako naći 

najbolje rješenje i naravno poziciju u proračunu.  

 

Vijećnici su o navedenim prijedlozima glasali  kako slijedi:  

a)1. izmjena i dopuna proračuna Grada Valpova za 2020. godinu    i projekcije   

    proračuna za 2021. i 2022. godinu 

   -Prijedlog  je  prihvaćen sa  12  glasova  ZA  i  2  glasa  SUZDRŽANA 

b)odluke o izmjenama odluke o izvršavanju proračuna Grada  Valpova za 2020. 

    godinu 

   -Prijedlog  je   prihvaćen  sa  12  glasova  ZA  i  2  glasa  SUZDRŽANA 

 

 

TOČKA 4.PRIJEDLOG PRAVILNIKA O  KORIŠTENJU  USLUGA  I  POSLOVNO- 

                 PROIZVODNIH  PROSTORA  PODUZETNIČKOG  INKUBATORA  GRADA  

                 VALPOVA 

 

Marko Vuksanić - Ukratko je obrazložio predmetni materijal 

 
Željko Varžić – Odbor za financije i proračun    jednoglasno je usvojio prijedlog Pravilnika o  

korištenju usluga i poslovno-proizvodnih prostora poduzetničkog inkubatora grada  Valpova 

 

Stanko Milošević 

- Složio bih  se sa mojim prethodnicima i mogu reći da sam sa zadovoljstvom čitao ovaj 

materijal, pogotovo zato što je poduzetnički inkubator  stavljen u onu funkciju za koju i treba 

služiti, a to je svim malim OPG-ovima i srednjim na području Grada Valpova, da upravo koriste 

te potencijalne, tehnološke  kapacitete koji se nalaze u poduzetničkom inkubatoru. Vrlo mi se 

dopada ideja i mislim da će ona sjesti na plodno tlo, pogotovo po pitanju najma na sat, također 

i dnevni najam, jer znamo da kod nas upravo mali poduzetnici  i OPG-ovi imaju potrebu 

prerade voća i povrća i sušenja voća i povrća i isto tako i pčelarska udruga, koja je jedna od 

najrazvijenijih u Hrvatskoj, konačno je došla na svoje da dobije adekvatan prostor sa 

najnovijim tehnološkim postignućima koji će im omogućiti sigurno i daljnji napredak. Jedino 

nisam dobro shvatio, što se tiče najma poslovnog prostora na sat i na dan, da li je to čisti najam 

prostora i tehnologije ili se tu još plus to plaćaju i režije ili su režije uračunate u ovaj dio?  Vrlo 

je pohvalno što  pravni subjekti sa područja Grada Valpova imaju povlašteni status i jeftiniji 

zakup. 

 

Glasovanje: Prijedlog  je   prihvaćen jednoglasno   sa  12  glasova  ZA 
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TOČKA 5.PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O ODREĐIVANJU  

                  KOEFICIJENATA  ZA OBRAČUN PLAĆE  SLUŽBENIKA I  

                  NAMJEŠTENIKA U UPRAVNIM TIJELIMA GRADA VALPOVA 

 

Marko Vuksanić - Ukratko je obrazložio predmetni materijal 

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun jednoglasno je usvojio ovaj prijedlog Odluke 

 

Glasovanje: Prijedlog  je   prihvaćen jednoglasno   sa  12  glasova  ZA 

 

 
TOČKA 6.PRIJEDLOG ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O UKLJUČIVANJU GRADA  

                 VALPOVA U  SUBVENCIONIRANJE KAMATNE STOPE NA KREDITE IZ  

                 PROJEKTA „STAMBENI KREDITI U FUNKCIJI POTICANJA  

                 GOSPODARSTVA“  

 

 Marko Vuksanić - Ukratko je obrazložio predmetni materijal  

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun jednoglasno je usvojio ovaj Prijedlog  

 

Glasovanje: Prijedlog  je   prihvaćen jednoglasno   sa  12  glasova  ZA 

 

 

TOČKA 7.PRIJEDLOG  ANALIZE  STANJA  SUSTAVA  ZAŠTITE  I SPAŠAVANJA NA 

                 PODRUČJU  GRADA  VALPOVA   U  2019. GODINI 

 

Stjepan Koški - Ukratko je obrazložio predmetni materijal 

 

Matko Šutalo 

- Neki dan je bilo u medijima da će na području Republike Hrvatske nadležno Ministarstvo  

nabavljati između 90 i 100  vozila, pa me zanima da li imate neku informaciju o tome da li će 

koje vozilo dobiti Vatrogasno društvo Valpovo? 

 

Stjepan Koški 

- Upravo to je ono što nas vatrogasce, naročito dobrovoljne vatrogasce, koji nisu na državnim 

jaslama, nego dijele sudbinu i vas lokalnih vlasti i građana na lokalnoj razini, najviše boli i 

smeta. Država se prema nama odnosi kao prema malodobnim, retardiranim osobama koje ne 

znaju same šta njima treba, nego netko u sustavu  u Ministarstvu odlučuje šta će kupiti, kome 

će kupiti i kome će dati. Bez obzira što smo mi pisali šta nama treba, to se nije ispoštovalo, 

nego se daje po ne znam kakvim kriterijima i daje se društvima koja nemaju niti garaže, niti 

imaju, što je najžalosnije, vatrogasnu postrojbu. No, tako je kako je i najveći dio će doći u prave 

ruke. Što se tiče Vatrogasne zajednice Grada Valpova, mi smo dobili u prošlom ciklusu jedan 

Mitsubishi pickup i čekamo da županija raspiše natječaj preko kojega ga možemo urediti  za 

intervencije u prometu. Za to imamo svu opremu koja treba, samo treba urediti taj prostor da 

on bude funkcionalan, to je nekih 120.000,00 kn i to računamo iz programa koje županija 

financira svake godine i onda ćemo imati vozio za intervenciju u prometu, brzo i  učinkovito. 

Dakle mi smo to dobili iz toga programa u prošlom ciklusu i sada se nadamo u sljedećem 

ciklusu da ćemo opet nešto dobiti, ali sve zavisi kako idu podjele. Vidjeli ste i u javnosti da 

vlada nezadovoljstvo među vatrogascima i s pravom ljudi negoduju. 

 

Glasovanje: Prijedlog  je   prihvaćen jednoglasno   sa  12  glasova  ZA 
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TOČKA 8.PRIJEDLOG PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA  

                 PODRUČJU GRADA VALPOVA  ZA 2020. GODINU 

 

Stjepan Koški - Ukratko je obrazložio predmetni materijal 

 

Glasovanje: Prijedlog  je   prihvaćen jednoglasno   sa  12  glasova  ZA 

 

 

TOČKA 9.PRIJEDLOZI: 

A)RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANOVA ODBORA ZA FINANCIJE I  

    PRORAČUN,  

B)RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA ODBORA ZA FINANCIJE I  

    PRORAČUN 

 

Željko Varžić - Ukratko je obrazložio predmetni materijal 

 

Željko Varžić  

- Komisija za izbor i  imenovanje razmotrila je prijedloge za razrješenjem Zdravka Ćorića 

dužnosti člana Odbora za financije i Proračun te  Kristine Čamagajevac (Vidošić), koja više 

ne obnaša vijećničku dužnost  i prijedloge da se za članove Odbora za financije i Proračun  

izaberu Igor Uranjek i Ivana Bagarić te predlaže Gradskom vijeću da iste usvoji.  

 

Vijećnici su o navedenim prijedlozima glasali  kako slijedi:  

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju članova odbora za financije i   proračun  

   -Prijedlog  je  prihvaćen sa  10  glasova  ZA i  2  glasa PROTIV 

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju članova odbora za financije i proračun 

   -Prijedlog  je   prihvaćen  sa  10  glasova  ZA i  2  glasa PROTIV 

 

 

TOČKA 10.IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA  

                   GRADA VALPOVA ZA RAZDOBLJE SIJEČANJ-PROSINAC 2019.  

                   GODINE 

 

Dejan Pisaćić - Ukratko je obrazložio predmetni materijal  

 

Glasovanje: Izvješće  je   prihvaćeno   sa  11 glasova  ZA  i   1  glas  SUZDRŽAN 

 

       
TOČKA 11.PITANJA  I  PRIJEDLOZI 

 

 Nije bilo nikakvih prijedloga i pitanja. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice  u 18,15 sati. 

 

……….  

 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

    Kristina  Vidošić       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 


